
Vragen voor het vragenhalfuurtje van de raadsvergadering van 3 juni 2010, 
gesteld door dhr. Th. Geldens namens de fractie van H&G. 
 
 
Onderwerp : Haagstraat. 
 
In het ED van 1 juni jl. stond een artikel over een gezamenlijk reactie van de 
gemeente Valkenswaard en Woningbelang richting de Raad van State 
betreffende het bestemmingsplan Haagstraat.  
 
• Wat is de motivatie van het college om in hoger beroep te gaan tegen de 

beslissing van de rechtbank? 


